
 

Zápisnica č. 01/22 

zo zasadnutia výkonného výboru SZS, konaného dňa 24.4.2022 v Starom Smokovci 

 

Prítomní: Jozef Škvarek, Mgr. Rastislav Drajna, Marek Varga, Bc. Ján Harniš, Milan Parimucha, Matej 

Zmij, Ondrej Halčín 

Hostia: Ing. Viera Bachárová Findurová 

Miesto: Zasadacia miestnosť Slovenského zväzu sánkarov 

Program: 

 

1. Zahájenie 

2. Zhodnotenie sezóny 2021/2022 

3. Plán prípravy 2022 – akcie, sane, materiál, údržba 

4. Predbežný rozpočet na sezónu 2022/2023 

5. Príprava konferencie SZS 

6. Návrh na schválenie a účtovné vyrovnanie výsledkov hospodárenia 

7. Rôzne 

 

1. Zahájenie 

Predseda SZS Jozef Škvarek privítal členov výkonného výboru a hostí. Oboznámil prítomných s 

programom.  

 

2. Zhodnotenie sezóny 2021/2022 

 

Tréner Lukáš Brož zhodnotil sezónu 2021/2022 seniorského družstva. Úspechom bolo kvalifikovanie sa 

5 športovcov na ZOH, kde najlepšie umiestnenie dosiahli Tomáš Vaverčák a Matej Zmij – 13. miesto. 

Bohužiaľ štafeta, kde sme mali najväčšie ambície na výsledok, nedokončila poslednú jazdu v poslednej 

zákrute. Poďakoval zväzu za umožnenie veľmi kvalitnej prípravy. Do nasledujúcej sezóny navrhuje 

intenzívnejšiu spoluprácu so športovým psychológom a zvýšiť počet jázd v lete. J. Škvarek doplnil, že je 

potrebné zamerať sa aj na štarty. L. Brož dodal, že je na tím sám a dvaja tréneri by boli pre tím lepší. J. 

Škvarek zhodnotil, že je potrebné sa koncentrovať na samotné preteky vrátane realizačného tímu, tak 

aby sme udržali športovcov v koncentrácii na preteky.  

 



 

J. Harniš zhodnotil juniorskú sezónu 2021/2022. 

Juniori rok stáli (kvôli COVID-19) a bolo to veľmi vidno, kým začali jazdiť. Bruno Mick sa pripojil 

k juniorskému tímu a trénera pozitívne prekvapil svojím štýlom jazdy. Filip Prusák je ešte nevyjazdený 

a potrebuje veľa jazdiť a popracovať na štartoch. Christián Bosman sa dlhšie hľadal, v pretekoch nemal 

dve vyrovnané jazdy, pričom vedel jazdiť na úrovni 8. miesta. Metod Majerčák, chýba mu sila 

v štartoch, ale pracuje na sebe a jazdí pekné stopy. Vratislav Varga jazdil narovnako s Metodom 

Majerčákom, jazdný prejav je dobrý. Marián Skupek sa zúčastnil jedných pretekov s juniormi, a to MEJ 

v Bludenz, kde dosiahol historický úspech 1. miesto. Družstvo na MEJ skončilo tesne na 4. mieste. 

Bianka Petríková má nízku váhu a slabšie štarty, je snaživá, avšak bohužiaľ to nestačí na lepší výsledok. 

Nikola Trembošová jazdila posledný rok ako mladšia juniorka, má kvalitné štarty, zlepšuje sa aj jazdný 

prejav. V juniorskom družstve boli 3 posádky dvojsedadlových saní:  

Bianka Petríková – Nikola Trembošová 

Christián Bosman – Filip Prusák - jazdili prvú sezónu a boli pozitívnym prekvapením. 

Vratislav Varga – Metod Majerčák – zlepšili sa v jazdách. Chýba u nich sila, je rezerva v štartoch. 

J. Škvarek poďakoval za zvládnutú sezónu po ročnej prestávke.  

Tréner Milan Parimucha informoval o sezóne sánkovania na prírodnej dráhe. Jazdilo sa veľa v lete na 

Novej Polianke a párkrát na ceste v Binde. Zúčastnili sa v lete MS v jazde na kolieskach v rakúskom 

Tyrnau. Bohužiaľ kvôli covidu nemali sústredenie na ľade a na ľad sa dostali až dva dni pred SPJ. Tam 

sa obidve dvojsedadlové sane dostali na stupne víťazov. V celkovom poradí SPJ dvojsedadlových saní 

P. Neupauer - D. Neupauer skončili na vynikajúcom 2. mieste a G. Halčin - S. Halčin skončili na peknom 

4. mieste. V jednosedadlových saniach bohužiaľ zaostávame. 

J. Škvarek informoval o rokovaní s rezortnými strediskami.  

3. Plán prípravy 2022 – akcie, sane, materiál, údržba 

J. Harniš predstavil plán sústredení do konca septembra 2022 pre juniorov a seniorov (ktorý bude 

aktualizovaní po vydaní kalendára FIL).  

M. Parimucha predstavil plán sústredení pre prírodnú dráhu.  

Materiálovo je potrebné do najbližšej sezóny zabezpečiť minimálne 2 x pekáč pre dvojsedadlové 

sane, 1 x pár šín, 1 x ohnutiny na dvojky. Pre prírodnú dráhu je potrebné do najbližšej sezóny 

zabezpečiť servis saní v Rakúsku + 2 x šíny.  



 

Údržba trenažéra v lete 2022 bude pozostávať z vysprávok a náteru dráhy špeciálnou farbou. Bude to 

hradené najmä z grantu Hory nápadov Mesta Vysoké Tatry. Roztrhané plachty spôsobené víchricou 

sú nahlásené ako poistná udalosť, oprava by mala byť hradená z poistenia majetku. 

Náklady na premiestnenie dráhy v Lendaku – 2000 € (spolufinancovanie), podaná žiadosť o dotáciu aj 

na PSK.  

Bude potrebná aj rekonštrukcia kotolne, cenový odhad – 4000 €. Rekonštrukcia v tomto roku nebude 

možná z fin. hľadiska.  

 

Uznesenie č.  01/22  

Výkonný výbor schvaľuje predložený predbežný plán akcií, nákup materiálu, údržby.  

ZA:  7  PROTI:  0  ZDRŽAL SA:  0 

 

4. Predbežný rozpočet na sezónu 2022/2023 

V. Bachárová Findurová informovala o znížených príjmoch na rok 2022 v sume cca 60000 €. Kalendár 

Medzinárodnej sánkarskej federácie FIL na sezónu 2022/2023 ešte nebol vydaný, po jeho vydaní 

prebehne aktualizácia plánu akcií s rozpočtom akcií. 

 

5. Príprava konferencie SZS 

Členovia výkonného výboru diskutovali o termíne Konferencie SZS.  

 

Uznesenie č.  02/22  

Výkonný výbor schvaľuje termín Konferencie SZS 28.5.2022.  

ZA:  7  PROTI:  0  ZDRŽAL SA:  0 

 

6. Návrh na schválenie a účtovné vyrovnanie výsledkov hospodárenia 

 

Návrh na schválenie a účtovné vyrovnanie výsledkov hospodárenia občianskeho združenia Slovenský 

zväz sánkarov za rok 2021 

1. Schvaľujú sa výsledky hospodárenia zistené riadnou účtovnou závierkou občianskeho 
združenia  zostavenou ku dňu 31.12.2021. Združenie vykázalo celkovú stratu vo výške 
17 318,52 €, v tom: 
- zisk 8 938,17 € z hlavnej nezdaňovanej činnosti 
- stratu 26 256,69 € z podnikateľskej zdaňovanej činnosti 

 

2. Hospodársky výsledok – celková strata vykázaná k 31.12.2021 vo výške 17 318,52 € sa účtovne 
vysporiada tak, že: 



 

 

z účtu 431 – Výsledok hospodárenia v schvaľovaní sa prevedie na ťarchu účtu 411 – Základné 

imanie. 

(základné imanie vo výške 168 944,46 € sa po preúčtovaní straty za rok 2021 zníži na sumu 

151 625,94 €). 

Uznesenie č.  03/22  

Výkonný výbor schvaľuje účtovné vyrovnanie výsledkov hospodárenia občianskeho združenia 

Slovenský zväz sánkarov za rok 2021 nasledovne:  

1. Schvaľujú sa výsledky hospodárenia zistené riadnou účtovnou závierkou občianskeho 
združenia  zostavenou ku dňu 31.12.2021. Združenie vykázalo celkovú stratu vo výške 
17 318,52 €, v tom: 
- zisk 8 938,17 € z hlavnej nezdaňovanej činnosti 
- stratu 26 256,69 € z podnikateľskej zdaňovanej činnosti 

 
2. Hospodársky výsledok – celková strata vykázaná k 31.12.2021 vo výške 17 318,52 € sa 

účtovne vysporiada tak, že: 
 
z účtu 431 – Výsledok hospodárenia v schvaľovaní sa prevedie na ťarchu účtu 411 – 
Základné imanie. 
(základné imanie vo výške 168 944,46 € sa po preúčtovaní straty za rok 2021 zníži na 
sumu 151 625,94 €) 

ZA:  7  PROTI:  0  ZDRŽAL SA:  0 

 

7. Rôzne 

J. Škvarek informoval prítomných o mimoriadnom kongrese FIL. Ďalej informoval o návrhu FIL-u pre 

SZS na usporiadanie SPJ v prírodnej dráhe v Lendaku.   

 

Originál podklady k jednotlivým bodom programu v súlade s §21 odt. 2 písm. c) sú uložené v 

písomnej forme na sekretariáte zväzu a tvoria prílohy k tomuto zápisu.  

 

Zapísala:   Ing. Viera Bachárová Findurová, gen. sekretár, v. r.  

Overil: Milan Parimucha, v.r.   

 

 

          Jozef Škvarek v. r.             

               predseda SZS 


